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MVDr. Hrdlík: 

Už pani poslankyňa Kereštanová niekoľkokrát hovorila, ten dolný koniec, tí obyvatelia, 

hlavne po desiatej hodine je tam dosť veľa prašnosti z tej teplárne. Oni hovoria, že musia 

umývať okna, parapety, dosť to je také, hlavne cez deň to nevidno, ale večer, oni prídu ráno 

a už ráno je problém s tým. Neviem, či majú nejaké filtračné zariadenie alebo dačo spaľujú 

večer také, čo nechcú cez deň spaľovať a dosť  tam je zadymené hlavne, keď je tlaková níž, 

tlačí dole a je s tým problém.  

 

PhDr. Čižmár: 

Táto iniciatíva aj zo strany vás poslancov, bola prejednaná na úrovni rokovaní s Trebišovskou 

energetickou. Momentálne sa rieši táto investícia, tzn. modernizácia filtračného zariadenia 

a navýšenie komínovej časti. Myslím, že na tú už prebehlo aj stavebné konanie. Takže to, čo 

avizovali predstavitelia Trebišovskej energetickej sa aj napĺňa, tzn. navýši sa komínová časť 

a tým pádom ten dosah toho popolčeka a splodín už nebude bezprostredný konkrétne na túto 

časť mesta.  
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